
Dz-07.0021.4.2021 

Protokół nr 29/2021 

z XXIX sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 20 kwietnia 2021 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na sytuację pandemiczną obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. Radni 

uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy VII przy 

ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00 przewodniczący sprawdził obecność radnych, odczytując imiona i nazwiska 

w kolejności alfabetycznej: swoją obecność na sesji potwierdzili: Grzegorz Bała, Marek 

Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Witold Górny, Andrzej Hawranek, Andrzej Maria 

Hawranek, Tomasz Jakubowski, Paweł Kajfasz, Marcin Kapusta, Iwona Kubacka, Krzysztof 

Kwarciak, Julia Mach, Magdalena Mardyła, Jakub Markowski, Jerzy Milej, Grzegorz 

Naprawski, Marek Sikora, Maciej Tumidajski. Radni: Marek Boroń, Szczęsny Filipiak, 

Witold Górny, Julia Mach byli obecni na sali obrad, pozostali radni uczestniczyli w sesji 

w trybie zdalnym. 

Po stwierdzeniu obecności 19 członków Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób 

stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący 

otworzył XXIX sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że sesja jest utrwalana za pomocą 

urządzenia rejestrującego dźwięk, a nagranie będzie publikowane, w związku z czym nie 

należy wymieniać danych osobowych osób trzecich, nie będących osobami publicznymi, 

z uwagi na możliwe konsekwencje. 

Przed przystąpieniem do procedowania kolejnego punktu porządku obrad przewodniczący 

Szczęsny Filipiak poinformował, że protokoły z sesji odbywanych w trybie zdalnym lub 

zdalno-stacjonarnym przyjmowane będą na pierwszej sesji, która odbywać się będzie w trybie 

stacjonarnym. 

Ad. 2. 

W związku z wpłynięciem sześciu wniosków o wprowadzenie do porządku obrad sesji 

projektów uchwał z odstąpieniem od wymogu określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu, 

podpisanych przez wymaganą liczbę członków Rady (co najmniej 1/2 statutowego składu 

Rady), przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał ww. wnioski kolejno pod głosowanie. 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii do 

projektu zagospodarowania skweru przy ul. Astronautów (druk nr 297) został przyjęty 

jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń 

– za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – 

za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin 

Kapusta – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena 

Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek 

Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

w składzie Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 



(druk nr 298) został przyjęty jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – 

za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, 

Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozwiązania Komisji Sportu Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk nr 299) został przyjęty 

stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – 

za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – 

wstrzymuje się, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej 

– za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

rozwiązania Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec (druk nr 300) został przyjęty stosunkiem głosów: 13 za, 2 przeciw, 

4 wstrzymujące się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek 

Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł 

Kajfasz – przeciw, Marcin Kapusta – wstrzymuje się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof 

Kwarciak – przeciw, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy 

Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – wstrzymuje 

się). 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie odwołania 

Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec (druk nr 301) został przyjęty jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 

– za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej 

– za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Wniosek w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 

Komisji Interwencji i Współpracy Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk nr 302) został 

przyjęty jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, 

Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, 

Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, 

Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

W trakcie głosowania ostatniego wniosku swoją obecność (zdalną) na sesji zgłosił radny 

Paweł Kowalski. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak zapytał, czy ktoś chce uzupełnić porządek obrad, a wobec 

braku zgłoszeń, rozpoczął procedowanie projektów uchwał zgodnie z ustalonym porządkiem. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 



3. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 

290, referuje Szczęsny Filipiak). 

4. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

pierwotnie planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 291, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

pierwotnie planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 

2020-2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 292, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 293, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 294, referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu 

Dzielnicy VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na 

realizację zadań za 2020 rok – projektodawca Zarząd (druk nr 295, referuje Szczęsny 

Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bielany” (pismo znak: BP-02-2.6721.373.209.2021.AWO 

z 26.03.2021) – projektodawca Komisja Planowania Przestrzennego i Architektury (druk 

nr 296, referuje Krzysztof Kwarciak). 

10. Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu zagospodarowania skweru przy ul. 

Astronautów – projektodawca Komisja Zieleni (druk nr 297). 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Grupa Radnych (druk nr 

298). 

12. Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Komisji Sportu Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

– projektodawca Grupa Radnych (druk nr 299). 

13. Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Komisji Planowania Przestrzennego 

i Architektury Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Grupa Radnych (druk 

nr 300). 

14. Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 

i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Grupa Radnych 

(druk nr 301). 

15. Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Interwencji i Współpracy Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec – projektodawca Grupa Radnych (druk nr 302). 

16. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 



Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod projekt uchwały pod 

głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została podjęta jednomyślnie 20 głosami za (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, 

Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, 

Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/285/2021). 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 
została podjęta jednomyślnie 19 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, 

Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – nie brał udziału w głosowaniu, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/286/2021). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego pierwotnie 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2021 
została podjęta jednomyślnie 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, 

Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, 

Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, 

Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/287/2021). 

Ad 6. 



Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 została podjęta 

jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń 

– za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – 

za, Andrzej Maria Hawranek – nie brał udziału w głosowaniu, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

(Uchwała nr XXIX/288/2021).  

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2022 została podjęta 

jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń 

– za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – 

za, Andrzej Maria Hawranek – nie brał udziału w głosowaniu, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

(Uchwała nr XXIX/289/2021).  

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację 

zadań za 2020 rok zreferował w imieniu projektodawcy Jerzy Milej. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Witold Górny, Marek 

Sikora, Marzena Garzeł, Jerzy Milej. 

Uchwała w sprawie przyjęcia sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec oraz poziomu rozdysponowania środków przeznaczonych na realizację 

zadań za 2020 rok została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 

– za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – 

za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, 

Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/290/2021).  



Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bielany” (pismo znak: BP-02-2.6721.373.209.2021.AWO 

z 26.03.2021) zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji udział wzięli: Szczęsny Filipiak, który m.in. poinformował o złożeniu poprawki 

do projektu przez radną Magdalenę Mardyłę, złożył dwie własne poprawki i poinformował 

o złożeniu poprawki przez radną Julię Mach (odczytując wszystkie poprawki), Julia Mach, 

Krzysztof Kwarciak, Paweł Kajfasz, Andrzej Hawranek, Marzena Garzeł, Tomasz 

Jakubowski, Witold Górny, Marcin Kapusta, Jakub Markowski, Magdalena Mardyła, Andrzej 

Maria Hawranek. 

W trakcie dyskusji Magdalena Mardyła, przychylając się do propozycji Tomasza 

Jakubowskiego, wycofała swoją poprawkę, po czym złożyła kolejną. Nowa poprawka zawiera 

treść poprawki pierwotnej, uzupełnioną o kolejny punkt. 

Poprawka Magdaleny Mardyły: 

Treść paragrafu 1 oraz uzasadnienia zastępuje się w całości nowymi zapisami: 

1) Należy odstąpić od wyznaczenia terenu dla drogi publicznej KDD.31; 

2) Należy wyznaczyć alternatywny dla KDD.31 teren pod drogę: 

a) Wyznaczyć KDD po działkach 147/3, 156/1 oraz 155 i 164/2, jako przedłużenie ul. Okrąg 

(KDD.5) wraz z wyznaczeniem KDW w kierunku północnym wzdłuż działki 152/3 po działce 

152/1 

z ewentualnym wyznaczeniem KDD lub KDW w przebiegu KDW.32 połączonej z fragmentem 

KDD.31 w kierunku północnym 

lub 

b) Wyznaczyć teren drogi wewnętrznej (KDW) jako przedłużenie ul. Okrąg przebiegającej po 

linii działki 147/1, a następnie w kierunku północnym działką 152/1 

z równoczesnym wyznaczeniem układu drogowego dróg po przebiegu KDW.32 połączonej 

z fragmentem KDD.31 w kierunku północnym, jako terenu drogi publicznej KDD oraz 

wyznaczeniem terenu drogi wewnętrznej w kierunku południowym po działkach 155 

i fragmencie działki 164/2 łącząc ją z użytkiem drogowym obsługującym dojazd do 

nieruchomości korzystających dziś ze służebności przejazdu od strony ul. Księcia Józefa, 

znajdującym się w obszarze MPZP „Rejon Fortu Skała II”; 

3) Należy odstąpić od wyznaczenia połączenia ulicy Okrąg z ulicą Oszustowskiego (KDD.5); 

4) W celu udrożnienia przejazdu na górny odcinek ul. Okrąg należy rozważyć zaproponowane 

przez mieszkańców warianty wyznaczenia terenu komunikacyjnego od strony ul. Księcia 

Józefa po działkach: zachodnią częścią działki 191/5, a następnie w kierunku ul. Okrąg po 

działkach 191/1, 193/8 i 193/10; 

4a) Również należy rozważyć wyznaczenie terenu komunikacyjnego po działkach 191/5, 

191/1, 191/4 i 191/2 łączącej ul. Księcia Józefa z ul. Okrąg; 

4b) Alternatywnie należy rozważyć połączenie ulicy Okrąg działkami 193/10, 193/8, następnie 

wzdłuż linii rozdzielającej obszar MN.4 od MN.12 z ulicą Astronautów; 

5) W obszarze MN.23 należy wyznaczyć Tereny Komunikacji dla dróg publicznych lub 

wewnętrznych; 



6) W terenie KP.1 dopuszcza się utworzenie do 10 miejsc postojowych od strony zabudowy 

mieszkaniowej; 

7) Dopuszcza się lokalizację pomieszczeń gospodarczych i garaży tzw. „blaszaków”; 

8) Dopuszcza się również wymianę istniejących garaży/pomieszczeń gospodarczych tzw. 

„blaszaków” na ten sam rodzaj; 

9) Na budynkach gospodarczych i garażach do 6 m dopuszcza się stosowanie płaskich 

dachów bez dodatkowego stosowania zieleni, 

10) Następujące sięgacze z dróg publicznych będące własnością Gminy Miejskiej Kraków 

należy wziąć pod uwagę jako drogi wewnętrzne (KDW), aby umożliwić w przyszłości 

realizację inwestycji w zakresie budowy nawierzchni czy odwodnienia: 

 ul. Astronautów –działka nr 160/24 obr. K-20, 

 ul. Księcia Józefa –działki nr 934 i 794/3 obr. K-21, 

 ul. Księcia Józefa –działka nr 796/4 obr. K-21, 

 ul. Daleka –działka nr 926 obr. K-21, 

 ul. Zakręt –działka nr 929 obr. K-21, 

 ul. Sokola –działka nr 876/4 obr. K-21, 

 ul. Na Wirach –działka nr 883 obr. K-21, 

 ul. Na Wirach –działki nr 882/1 i 882/2 obr. K-21, 

 ul. Na Grabinach -działka nr 895 obr. K-21, 

 ul. Na Grabinach -działka nr 896 obr. K-21. 

Uzasadnienie: 

Ad 1, Ad 2a i 2b) Zaproponowane rozwiązania alternatywne wychodzą naprzeciw 

oczekiwaniom wielu mieszkańców oraz właścicieli terenów położonych w obszarach MN1, 

MN2 i MN3 oraz dają możliwość rozwiązania istniejących problemów obsługi 

komunikacyjnej istniejących domów mieszkańców, korzystających z ograniczonej możliwości 

swobodnego dojazdu od strony ul. Księcia Józefa. 

Ad 3) Wyznaczając to połączenie projektant swoim opracowaniem zabiera pod teren 

komunikacji praktycznie całe otoczenie przyległej nieruchomości u zbiegu tych ulic. Teren 

pozostawiony wkoło budynku w sposób rażący obniży poziom jakości życia domowników. 

Ad 4 i 4a) Mieszkańcy podczas wizji w terenie wysunęli kilka alternatywnych rozwiązań. 

Propozycja z pkt. 4 jest wariantem najprostszym, rozwiązującym problem „wąskiego gardła” 

ulicy Okrąg. To rozwiązanie wraz z propozycją z pkt 4a zaproponowali mieszkańcy obecni 

podczas wizji w terenie. Natomiast propozycja z pkt 4b jest wariantem, który powstał podczas 

rozmów z planistami w biurze planowania przestrzennego. W obliczu wielu trudności 

związanych z wyznaczaniem zaproponowanych terenów komunikacyjnych, w przypadku 

zastosowania wariantu 2b, zaproponowanego w niniejszej uchwale, być może wystarczy 

przebudowa z niewielkimi poszerzeniami górnej części ulicy Okrąg z równoczesnym 

remontem dolnego odcinka, zgodnie z zaproponowanymi wyznaczonymi liniami 

rozgraniczającymi terenu komunikacyjnego. 

Ad 5) W związku z wyznaczeniem tak dużej powierzchni pod zabudowę (MN.23) jest wskazane 

zaplanowanie choćby najmniejszego układu komunikacyjnego do obsługi powyższego 

obszaru. W przeciwnym przypadku, w następstwie nieunormowania tej kwestii przyszli 

mieszkańcy będą borykać się z podobnymi problemami w obsłudze komunikacyjnej, jak dziś, 

mieszkańcy terenów w północnej części planu „Bielany”. 



Poprawka Magdaleny Mardyły została przyjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 

wstrzymujące się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, 

Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, 

Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia 

Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – wstrzymuje się).  

Poprawka 1. Szczęsnego Filipiaka: 

W par. 1 dopisuje się kolejny punkt o treści: 

Należy przedłużyć KDW.2 do końca działki o numerze 176, czyli do granic obszaru MN.20, 

z równoczesnym wyznaczeniem 4 metrów na całej długości tej drogi. 

Poprawka 1. Szczęsnego Filipiaka została przyjęta stosunkiem głosów: 18 za, 0 przeciw, 2 

wstrzymujące się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, 

Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, 

Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia 

Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – wstrzymuje się).  

Poprawka 2. Szczęsnego Filipiaka: 

Do projektu uchwały dopisuje się par. 2 o następującej treści: 

Rada Dzielnicy wyraża poparcie dla uwag zgłoszonych przez Stowarzyszenie „Nasze 

Bielany” odnoszących się do lokalizowania wskazanych urządzeń i obiektów budowlanych 

odnośnie inwestycji celu publicznego z zakresu łączności publicznej – infrastruktury 

telekomunikacyjnej. 

Dotychczasowy par. 2 otrzymuje nr 3. 

Poprawka 2. Szczęsnego Filipiaka została przyjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, 

Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, 

Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – wstrzymuje się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia 

Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za).  

Poprawka Julii Mach: 

Do § 1 dopisuje się kolejny punkt o treści: 

Należy dodać uwagę do punktu regulującego powierzchnię biologicznie czynną na terenach 

przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową i usługową, tak by każda działka posiadała co 

najmniej jedno drzewo z listy poniżej – zapis ten jest istotny ze względu na przeciwdziałania 

negatywnym zmianom klimatycznym. Zieleń wysoka pozytywnie wpływa na mikroklimat 

i wiąże CO2 z atmosfery. 

Lista drzew wysokich: klon zwyczajny, klon jawor, kasztanowiec zwyczajny, robinia 

akacjowa, brzoza pożyteczna, olcha czarna, wiąz szypułkowy, buk zwyczajny, dąb szypułkowy, 

miłorząb japoński, tulipanowiec lub drzewo podobnych rozmiarów. 

Poprawka Julii Mach została przyjęta stosunkiem głosów: 14 za, 2 przeciw, 3 wstrzymujące 

się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek Boroń – za, 

Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, 



Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, 

Marcin Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski – przeciw, Iwona Kubacka – za, Krzysztof 

Kwarciak – nie brał udziału w głosowaniu Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – przeciw).  

Uchwała w sprawie w sprawie uwag do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Bielany” (pismo znak: BP-02-2.6721.373.209.2021.AWO 

z 26.03.2021) została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – 

wstrzymuje się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – wstrzymuje się) (Uchwała nr XXIX/291/2021).  

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie opinii do projektu zagospodarowania skweru przy ul. 

Astronautów zreferował za zgodą Julii Mach, wskazanej jako referent uchwały, Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Szczęsny Filipiak, który złożył w imieniu Zarządu poprawkę do 

projektu oraz Maciej Tumidajski. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod 

głosowanie poprawkę Zarządu, w brzmieniu 

W tytule uchwały po słowie „projektu” dopisuje się słowo „koncepcyjnego”. 

W § 1: 

 w miejsce słowa „koncepcję” wpisuje się słowa „projekt koncepcyjny”, 

 w pkt 1) w miejsce słów: „rezygnuje się” wpisuje się słowa: „należy zrezygnować”, 

 w pkt 2) w miejsce słów „wnioskuje się” wpisuje się słowa „wnosi się”, 

 skreśla się pkt 3) w całości. 

Skreśla się § 2 w całości. 

Obecny § 3 staje się § 2. 

W podstawie prawnej skreśla się słowa: „i pkt 3 lit. k”. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – 

za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Uchwała w sprawie opinii do projektu koncepcyjnego zagospodarowania skweru przy 

ul. Astronautów została podjęta jednomyślnie 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – 

za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

(Uchwała nr XXIX/292/2021). 

Ad 11. 



Projekt uchwały w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie zmiany w składzie Komisji Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie 20 głosami za (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, 

Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, 

Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/293/2021). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Komisji Sportu Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali Witold Górny i Andrzej Hawranek. 

Uchwała w sprawie rozwiązania Komisji Sportu Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została 

podjęta jednomyślnie 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek 

Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, 

Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, 

Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/294/2021). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie rozwiązania Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił wniosek formalny o odesłane projektu uchwały do 

projektodawcy. Paweł Kajfasz wystąpił z głosem za wnioskiem formalnym. Andrzej Maria 

Hawranek poprosił wnioskodawcę o wskazanie celu odesłania projektu do projektodawcy. 

Krzysztof Kwarciak stwierdził, że celem odesłania wniosku jest zasięgnięcia opinii Komisji. 

W dalszej dyskusji udział wzięli: Andrzej Maria Hawranek, Marcin Kapusta, Maciej 

Tumidajski, Witold Górny, Krzysztof Kwarciak, Marzena Garzeł, Julia Mach, Paweł 

Kowalski, Szczęsny Filipiak. 

Andrzej Maria Hawranek zgłosił wniosek formalny o przerwanie dyskusji. Po zgłoszeniu 

wniosku głos zabrała Julia Mach, która była zapisana do głosu. 

Za wnioskiem formalnym Andrzeja Marii Hawranka opowiedziała się Julia Mach. Przeciwko 

wnioskowi wystąpił Krzysztof Kwarciak, podnosząc brak możliwości odniesienia się do 

wypowiedzi Julii Mach. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie wniosek formalny Andrzeja Marii 

Hawranka o przerwanie dyskusji. 

Za wnioskiem oddano 16 głosów, przeciw – 0, 3 osoby wstrzymały się od głosu (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

za, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, Marcin Kapusta – 

za, Paweł Kowalski – wstrzymuje się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – nie brał 

udziału w głosowaniu, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 



Wniosek został przyjęty. 

Następnie powrócono do procedowania wniosku formalnego zgłoszonego przez Krzysztofa 

Kwarciaka, o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy celem zasięgnięcia opinii 

Komisji.  

Szczęsny Filipiak wystąpił z głosem przeciw wnioskowi. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie wniosek formalny Krzysztofa 

Kwarciaka o odesłanie projektu do projektodawcy celem zasięgnięcia opinii Komisji. 

Za wnioskiem oddano 5 głosów, przeciw – 12, 3 osoby wstrzymały się od głosu (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak 

– przeciw, Marzena Garzeł – przeciw, Witold Górny – przeciw, Andrzej Hawranek – przeciw, 

Andrzej Maria Hawranek – przeciw, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – 

za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – przeciw, Krzysztof 

Kwarciak – za, Julia Mach – przeciw, Magdalena Mardyła – przeciw, Jakub Markowski – 

przeciw, Jerzy Milej – przeciw, Grzegorz Naprawski – przeciw, Marek Sikora – przeciw, 

Maciej Tumidajski – wstrzymuje się). 

Wniosek nie uzyskał w głosowaniu wymaganej liczby głosów, co oznacza jego odrzucenie. 

Uchwała w sprawie rozwiązania Komisji Planowania Przestrzennego i Architektury 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta stosunkiem głosów: 12 za, 2 przeciw, 

6 wstrzymujących się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek 

Boroń – wstrzymuje się, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, 

Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje 

się, Paweł Kajfasz – przeciw, Marcin Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski – wstrzymuje 

się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – przeciw, Julia Mach – za, Magdalena 

Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek 

Sikora – za, Maciej Tumidajski – wstrzymuje się) (Uchwała nr XXIX/295/2021). 

Ad 14. 

Projekt uchwały w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Jakub Markowski, Paweł Kajfasz, Marcin Kapusta, Krzysztof 

Kwarciak, Szczęsny Filipiak. 

Uchwała w sprawie odwołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 19 głosami za 

(radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Andrzej Maria Hawranek – 

nie brał udziału w głosowaniu, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za)  (Uchwała nr XXIX/296/2021). 

Ad 15. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Interwencji i Współpracy Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do 

projektodawcy, celem dopracowania go pod względem prawnym. 



Szczęsny Filipiak wystąpił z głosem przeciw wnioskowi formalnemu. 

W dalszym ciągu dyskusji udział wzięli: Paweł Kajfasz, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Kwarciak. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał wniosek formalny zgłoszony przez Krzysztofa 

Kwarciaka pod głosowanie. 

Nikt nie wystąpił z głosem za wnioskiem formalnym. 

Wobec zakończenia dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny 

Krzysztofa Kwarciaka o odesłanie projektu do projektodawcy. 

Za wnioskiem oddano 1 głos, przeciw – 14, 4 osoby wstrzymały się od głosu (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – przeciw, Marek Boroń – wstrzymuje się, Szczęsny Filipiak – 

przeciw, Marzena Garzeł – przeciw, Witold Górny – przeciw, Andrzej Hawranek – przeciw, 

Andrzej Maria Hawranek – nie brał udziału w głosowaniu, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje 

się, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, Marcin Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski – 

przeciw, Iwona Kubacka – przeciw, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – przeciw, 

Magdalena Mardyła – przeciw, Jakub Markowski – przeciw, Jerzy Milej – przeciw, Grzegorz 

Naprawski – przeciw, Marek Sikora – przeciw, Maciej Tumidajski – przeciw). 

Uchwała w sprawie w sprawie powołania Komisji Interwencji i Współpracy Rady 

Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 

1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, 

Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, 

Andrzej Maria Hawranek – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia 

Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXIX/297/2021). 

Ad 16. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak: 

 poinformował, że do Rady wpłynęły projekty oświetlenia parkowego dla lokalizacji: alejka 

spacerowa przy ul. Malczewskiego, alejka łącząca ul. Jodłową z ul. Księcia Józefa 

i chodnik wzdłuż Skweru Papcia Chmiela, które będą opiniowane przez Zarząd, aby nie 

wstrzymywać projektanta aż do sesji majowej; można się z nimi zapoznać w siedzibie 

Dzielnicy i przedstawić swoje uwagi, 

 poinformował, że Rada została poproszona o wypowiedzenie się w formie uchwały na 

temat możliwości usytuowania miejsc K&R na ul. Mlaskotów oraz że z pisma, którego 

kopię Rada otrzymała od Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 18 wynika, że takie 

miejsca nie mogą zostać wyznaczone na ul. Senatorskiej ze względu na kolizję z postojem 

taksówek; pismo zostanie przekazane do Komisji Infrastruktury; Paweł Kajfasz poprosił 

o przekazanie pisma również do Komisji Edukacji. 

Krzysztof Kwarciak wyraził opinię, że wydatkowanie przez Radę ponad trzydziestu tysięcy 

złotych na publikację w czasie kryzysu jest marnotrawstwem pieniędzy i może wpłynąć na 

wizerunek Dzielnicy i zaapelował o przygotowanie przez Zarząd projektu uchwały 

wycofującego się z tej inicjatywy. Zwrócił się również do Szczęsnego Filipiaka o wskazanie 

powodu zdjęcia ze strony internetowej Dzielnicy petycji w sprawie ul. Kościuszki. 

Do wypowiedzi Krzysztofa Kwarciaka na temat publikacji odniósł się Witold Górny, głos 

zabrała również Marzena Garzeł, a Szczęsny Filipiak zobowiązał się do przedstawienia na 

następnej sesji informacji w tej sprawie.  



Przewodniczący udzielił również odpowiedzi na temat powodów usunięcia petycji ze strony 

Dzielnicy. W tej kwestii wypowiedział się także Andrzej Maria Hawranek. 

Następnie Szczęsny Filipiak: 

 poinformował o przekazanej przez Pełnomocnika Prezydenta Miasta Krakowa ds. Osób 

z Niepełnosprawnościami analizy statystycznej populacji osób niepełnosprawnych na 

terenie Dzielnicy – informacja zostanie przesłana radnym pocztą elektroniczną,  

 poinformował, że w sekretariacie Rady jest do wglądu informacja o stanie środków 

poniesionych na utrzymanie Rady i Zarządu Dzielnicy, 

 przypomniał, że osoby zainteresowane tematem identyfikatorów osoby są proszone 

o przekazanie do piątku 23 kwietnia br. fotografii. 

Marzena Garzeł zwróciła się do radnych o promowanie filmu „Krakowski spacer 

Sztaudyngera”. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 23.08 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 

 

 


